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Enkel fråga om trafikåtgärder. 

Den senaste månaden har vi kunnat läsa i Sydsvenskan om olyckor som orsakas av bilister i 

Malmö, att varje år dödas 6 personer och att ännu fler skadas. Detta innebär 

samhällskostnader som uppskattas till 1,1 miljard per år kopplade till inkomstbortfall, 

minskade skatteintäkter, behov av färdtjänst, sjukgymnastik och vård i hemmet.  

Orsaken är bilister som kör alldeles för fort, nästan tre fjärdedelar av alla bilar överskrider 

gränsen på 40km/h och vissa med hastigheter 2 - 4 ggr så höga. Och toppnoteringen 

överstiger 200km/h.  

Detta har pågått i flera år så sänkningen av maxhastigheten till 40 km/h har inte haft den 

förväntade effekten. Många av våra medborgare kräver ytterligare åtgärder. 

Min fråga till ansvarigt kommunalråd Andreas Schönström är därför: Kommer tekniska 

nämnden att lägga fram fler åtgärder än hastighetsbegränsningar för att minska fortkörningar 

i Malmö? 
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